
Zápis č. 7 /2018 

 z jednání Valné hromady Mikroregionu Žatecko, 

konané dne 30.11.2018 od 9.00 hod. v Lišanech 

 

Přítomno:        16    členů MRG (viz. presenční listina) 

Nepřítomno:     1   člen MRG (omluvena: p. Panská Květa – starostka obce Žiželice)  

Hosté:                3  (p.Bartošová Martina, předsedkyně MRG Ž. /dosavadní/, p.Zimmermann Erich – 

                                místostarosta obce Libořice, p.Vránová Elena – obec Libořice).  

                                     

Jednání zahájila v 9 hod. hod. předsedkyně MRG Žatecko Martina Bartošová a konstatovala, že Valná 
hromada Mikroregionu Žatecko je usnášeníschopná. 

Program: 

1.    Zahájení, kontrola usnesení 

2.    Určení ověřovatelů zápisu 

3.    Schválení programu 

4.    Rozpočtové opatření č.4 /2018 

5.    Plán VH na r.2019 

6.    Plán akcí na r.2019 

7.    Volby předsedy a místopředsedů MRG  

8.    Diskuse - náměty, příspěvky, postřehy  

9.    Ukončení, závěr. 

 

1.  Zahájení, kontrola usnesení  

Předsedkyně přivítala přítomné na valné hromadě starostů MRG Žatecko. Představila nové starosty 
obcí: Deštnice, Nové Sedlo, Zálužice (a chybějící Žiželice) a také dosavadní starosty.  

Konstatovala, že valná hromada je usnášeníschopná. Presenční listina je přílohou tohoto zápisu. 

Předsedkyně provedla kontrolu usnesení a konstatovala, že z minulého zasedání nevyplynuly žádné 
úkoly.  

Přečetla stanovisko MRG k ochraně a obnově neprohlášených památek (dotace na kostely, kapličky, 
křížky…), které bylo 5.10.2018 zasláno na Ministerstvo pro místní rozvoj ČR, sekce regionálního rozvoje, 
dotační  Program rozvoje venkova.  

 

2.  Určení ověřovatelů zápisu 

Předsedkyně určila ověřovatele dnešního zápisu pana starostu Hořejšího Josefa a paní starostku Bc. 
Doris Černíkovou, DiS. Provedením zápisu byla pověřena paní Bartošová Martina. 

 



3.  Schválení programu 

Předsedkyně  seznámila přítomné s programem jednání Valné hromady MRG Žatecko. Poté požádala 

 přítomné o doplnění programu. 

Připomínky, diskuse: -------------- 

Hlasování: Pro  15, proti 0, zdržel se 0. 

Poznámka: uvedeno 16 přítomných členů, hlasuje 15 členů, p.Chybová nebyla ještě přítomna na VH. 

USNESENÍ č. 1 /7 /18:  Valná hromada schválila program jednání.  

 

4.  Rozpočtové opatření č.4 /2018 

Předsedkyně  seznámila přítomné s rozpočt.opatřením č.4/2018 (výdaje: 28.tis. Kč dary).  

Připomínky, diskuse: -------------- 

Hlasování: Pro  16, proti 0, zdržel se 0. 

Poznámka: uvedeno 16 přítomných členů, hlasuje 15 členů, p.Chybová nebyla ještě přítomna na VH. 

USNESENÍ č. 2 /7 /18:  Valná hromada schválila rozpočtové opatření č.4 /2018.  

5. Plán Valných hromad na r.2019 

25.1.    Tuchořice 

Únor  -  VH se nekoná    

29.3.    Nové Sedlo 

26.4.    Měcholupy – výroční sněm (vzít sebou ještě 2 zastupitele !!!) 

Květen  - VH se nekoná 

21.6.    Libořice 

Červenec, srpen   - VH se nekonají 

27.9.    Zálužice 

25.10.  Vyškov 

29.11.  Libočany 

13.12.  Blažim 

Termíny lze v průběhu roku upravovat, ale pokud možno, raději ať se nemění a tyto termíny zůstanou 

shodné dle plánu !!!  

Pokud se vyskytnou věci k neodkladnému řešení, bude svolána mimořádná Valná hromada (tzn. 

mimo tyto plánované termíny). 

Valná hromada bere na vědomí podané informace a termíny konání VH mikroregionu Žatecko. 

 



6. Plán akcí na r.2019 

Přítomní starostové diskutovali o konání plesu MRG (16. ročník) a her: Sranda bez plotů (19. ročník). 
Vzhledem k tomu, že v Libočanech nedošlo ke změně starosty a starostou je opět p.Teuber Ivan, 
zůstává návrh pořádání plesu dle původního plánu, tzn.v Libočanech.  

Ples MRG Ž.:   9.2.2019   od  20,00 h.  KD Libočany 

Vzhledem k tomu, že v Lenešicích také nedošlo ke změně starosty a starostou je opět p.Procházka Leoš, 
zůstává návrh pořádání Srandy bez plotů dle původního plánu, tzn.v Lenešicích.  

Sranda bez plotů:   15.6.2019   (čas bude upřesněn, místo: travnaté hřiště u sokolovny). 

Valná hromada bere na vědomí podané informace a termíny konání akcí MRG Žatecko v r.2019. 

 

5.  Volby předsedy a místopředsedů MRG  

Předsedkyně sdělila přítomným kolegům, že končí volební období funkcí předsedy a místopředsedů 
MRG, které bylo 2 leté. Je nutné opět zvolit do těchto funkcí nové členy.  

Připomínky, diskuse:  

Dosavadní předsedkyně poděkovala svým kolegům a kolegyním za veškerou spolupráci po dobu její 

funkce a požádala o návrhy na obsazení vedoucích funkcí ve vedení MRG Ž. 

p.Teuber:  Navrhuje na funkci předsedy p.Valentu Petra (1. návrh). Dále navrhl, aby byla zřízena  

funkce tajemníka MRG Žatecko. 

Dotaz do diskuse: Zda zřídit funkci tajemníka ? 

Připomínky, diskuse: p.Teuber, p.Kubiska, p.Valenta, p.Hořejší, p.Vrábíková, p.Vápeník,p.Procházka… 

Hlasování: Zřízení funkce tajemníka mikroregionu: 

Pro 15, proti 0, zdržel se 1 (Černíková). 

Poznámka: uvedeno 16 přítomných členů, hlasuje 15 členů, p.Chybová nebyla ještě přítomna na VH. 

USNESENÍ č. 3 /7 /18: Valná hromada schválila zřízení funkce tajemníka MRG  Žatecko. 

 

p.Teuber: Navrhuje na funkci tajemníka p.Bartošovou Martinu (tajemník by částečně vedl administr. 

agendu za předsedu, tzn. svolávání VH, provádění zápisů z VH, podklady  pro sněm, zápisy do kroniky 

MRG, zastupování při jednání u MAS Vladař, různé organizování dle potřeby  a další dle dohody).  

p.Valenta: Také navrhuje na funkci tajemníka p.Bartošovou Martinu. 

Dotaz do diskuse: Dosadit na funkci tajemníka p.Bartošovou ? 

Připomínky, diskuse: p.Teuber, p.Kubiska, p.Valenta, p.Vrábíková, p.Libich … 

Hlasování: Aby funkci tajemníka vykonávala p.Bartošová Martina: 

Pro 15, proti 0, zdržel se 1 (Černíková). 

Poznámka: uvedeno 16 přítomných členů, hlasuje 15 členů, p.Chybová nebyla ještě přítomna na VH. 

Paní Bartošová poděkovala za projevenou důvěru a funkci tajemníka přijala. 

USNESENÍ č. 4 /7 /18: Valná hromada odsouhlasila do funkce tajemníka MRG  Žatecko p.Bartošovou 

Martinu. 



 

p.Teuber:      Navrhuje (1.návrh) výši odměny za funkci tajemníka 2.tis.Kč hrubého/měsíc. 

p.Sodomka:  Navrhuje (2.návrh) výši odměny za funkci tajemníka 3.tis.Kč hrubého/měsíc a 

                     proplácení cestovného. 

Dotaz do diskuse: Výše odměny za funkci tajemníka ? 

Připomínky, diskuse: p.Teuber, p.Valenta, p.Vrábíková … 

Hlasování: 2.návrh (3.tis.Kč + cestovné): 

Pro 15, proti 0, zdržel se 1 (Černíková). 

Poznámka: uvedeno 16 přítomných členů, hlasuje 15 členů, p.Chybová nebyla ještě přítomna na VH. 

USNESENÍ č. 5 /7 /18: Valná hromada odsouhlasila za funkci tajemníka MRG  Žatecko měsíční 

odměnu ve výši 3.tis.Kč hrubé mzdy a proplácení cestovních nákladů. 

VOLBA PŘEDSEDY MRG ŽATECKO: 

p.Libich: také navrhuje na funkci předsedy p.Valentu Petra (shodné s 1.návrhem p.Teubera).  

Jiné návrhy na funkci předsedy nebyly předneseny. 

Hlasování:  Pro 15, proti 0, zdržel se 1 (Valenta). 

Poznámka: uvedeno 16 přítomných členů, hlasuje 15 členů, p.Chybová nebyla ještě přítomna na VH. 

Pan Bc.Petr Valenta, MBA  poděkoval za projevenou důvěru a funkci předsedy MRG Ž. přijal. 

USNESENÍ č. 6 /7 /18: Valná hromada odsouhlasila do funkce předsedy MRG  Žatecko 

 p.Bc.Petra Valentu, MBA (starosta obce Liběšice), na období 2 let do r.2020. 

 

VOLBA MÍSTOPŘEDSEDŮ MRG ŽATECKO: 

Návrh na 1.místopředsedu: p.Valenta navrhuje p.Teubera Ivana. Jiné návrhy nebyly předneseny. 

Hlasování:  Pro 15, proti 0, zdržel se 1 (Teuber). 

Poznámka: uvedeno 16 přítomných členů, hlasuje 15 členů, p.Chybová nebyla ještě přítomna na VH. 

Pan Teuber poděkoval za projevenou důvěru a funkci 1. místopředsedy MRG Ž. přijal. 

USNESENÍ č. 7 /7 /18:  Valná hromada schválila do funkce 1.místopředsedy MRG Žatecko pana 

Teubera Ivana, starostu obce Libočany, na období 2 let do r.2020. 

Návrh na 2.místopředsedu: p.Teuber navrhuje p.Vrábíkovou Evu. Jiné návrhy nebyly předneseny. 

Hlasování:  Pro 15, proti 0, zdržel se 1 (Vrábíková). 

Poznámka: uvedeno 16 přítomných členů, hlasuje 15 členů, p.Chybová nebyla ještě přítomna na VH. 

Paní Vrábíková Eva poděkovala za projevenou důvěru a funkci 2.místopředsedy MRG Ž. přijala. 

USNESENÍ č. 8 /7 /18:  Valná hromada schválila do funkce 2.místopředsedy MRG Žatecko paní 

Vrábíkovou Evu, starostku obce Libořice, na období 2 let do r.2020. 

Na jednání VH se dostavila p.Chybová Vladimíra (nyní přítomno 16 členů). 

 



 

8. Diskuse, náměty, příspěvky 

p.Bartošová: Informovala přítomné, že se dne 29.11.2018 zúčastnila v Podbořanech VH a Pléna MAS 
Vladař, o.p.s.  a podala bližší informace.  

p.Krejčík: Směrnice k veřejným zakázkám, pravomoc starosty (rozpočt.opatření). 

p.Teuber: Směrnice k veřejným zakázkám. 

p.Cilcová: Přerozdělování financí z obecního rozpočtu. 

 

9. Ukončení, závěr 

Předseda Bc.Valenta Petr, MBA poděkoval přítomným za účast na dnešní valné hromadě. 
 

Příští VH se bude konat 14.12.2018 od 9,00 hod. v Žatci (KD Moskva). 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 11,20 hod. 
 

 

Zapsala: Bartošová M. ______________ 

Ověřovatelé zápisu :       p.Bc.Černíková Doris, DiS. :               _____________________                             

   p.Hořejší Josef:                                     _____________________ 

Předseda Mikroregionu Žatecko, p.Bc.Valenta Petr, MBA :     _____________________ 

 

V Deštnici  dne 1.12.2018 

 

 


